



WESTMOUNT

LIST OF BUILDING PERMIT APPLICATIONS REVIEWED UNDER BY-LAW 1305 ON SITE PLANNING AND ARCHITECTURAL INTEGRATION PROGRAMMES

DMS présenté au conseil le 18 mars 2019 avec recommandation favorable
DMS presented at Council March 18, 2019 with favourable recommendation

13/03/2019

Numéro de	No civique de	Designation de	Voie publique de	Note
2018-01688	41 AVE	BURTON		<p>Category: II-E</p> <p>Description of Project: To demolish an existing balcony and build a new staircase and to do landscaping work at the rear.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of March 12th, 2019, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application.</p>
2018-01800	4151 BOUL	MAISONNEUVE OUEST		<p>Category: I</p> <p>Description of Project: To replace windows.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of March 12th, 2019, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application provided that a central division on bottom sash is added on windows #2 and #3.</p>
2019-00021	4872	STE-CATHERINE OUEST		<p>Category: I-E</p> <p>Description of Project: Afin d'installer une clôture.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 12 mars 2019, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande.</p>
2019-00036	331 CHEM	COTE-ST-ANTOINE		<p>Category: II</p> <p>Description of Project: Afin de modifier un balcon et de faire de l'aménagement paysager à l'arrière.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 12 mars 2019, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande.</p>
2019-00112	62 AVE	SOMERVILLE		<p>Category: II-E</p> <p>Description of Project: To do a french door opening on the rear façade.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of March 12th, 2019, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application.</p>

Numéro de	No civique de	Designation de	Voie publique de	Note
2019-00129	55	AVE	ABERDEEN	<p>Category: II</p> <p>Description of Project: To replace windows, to block a window and to modify door openings.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of March 12th, 2019, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application.</p>
2019-00167	3302	AVE	CEDAR	<p>Category: II</p> <p>Description of Project: Afin d'installer une clôture.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 12 mars 2019, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande.</p>
2019-00168	360	AVE	REDFERN	<p>Category: II</p> <p>Description of Project: To repair a rear deck and to do landscaping.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of March 12th, 2019, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application.</p>
2019-00169	1368	AVE	GREENE	<p>Category: II</p> <p>Description of Project: Afin d'installer trois enseignes</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 12 mars 2019, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande à la condition que l'enseigne sur la façade donnant sur l'avenue Greene soit moins large et qu'elle soit localisée sur le panneau central, entre les éléments verticaux. De plus, l'enseigne donnant sur le stationnement doit avoir une hauteur de 10.5'.</p>
2019-00172	4329	AVE	MONTROSE	<p>Category: II-E</p> <p>Description of Project: Afin de remplacer des fenêtres et une porte.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 12 mars 2019, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande.</p>

Numéro de	No civique de	Designation de	Voie publique de	Note
2019-00181	419	AVE	LANSDOWNE	<p>Category: I-E</p> <p>Description of Project: Afin de modifier les ouvertures à l'arrière, de faire un aménagement paysager à l'arrière et de remplacer les fenêtres.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 12 mars 2019, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande à la condition que toutes les fenêtres et la porte du balcon à l'avant soient en bois (intérieur et extérieur), sans revêtement, et que la porte du balcon et l'imposte soient tel que l'original.</p>
2019-00187	323	AVE	REDFERN	<p>Category: I-E</p> <p>Description of Project: To replace windows and a door.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of March 12th, 2019, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application provided that the windows are made of wood (interior and exterior) without any cladding.</p>
2019-00196	4881		SHERBROOKE OUEST	<p>Category: I-E</p> <p>Description of Project: Afin d'installer deux enseignes.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 12 mars 2019, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande.</p>
2019-00204	75	CRES	ROSEMOUNT	<p>Category: II</p> <p>Description of Project: To replace windows.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of March 12th, 2019, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application.</p>
2019-00212	1386	AVE	GREENE	<p>Category: III</p> <p>Description of Project: To install two signs.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of March 12th, 2019, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application provided that the lettering for "Avenue G" on the sign on the façade is reduced to 9".</p>

Numéro de	No civique de	Designation de	Voie publique de	Note
2019-00215	10	AVE	INGLESIDE	<p>Category: II-E</p> <p>Description of Project: To replace windows.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of March 12th, 2019, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application.</p>
2019-00216	634	AVE	SYDENHAM	<p>Category: II</p> <p>Description of Project: Afin d'installer une clôture et de réparer l'allée piétonne à l'avant.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 12 mars 2019, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande.</p>
2019-00219	647	AVE	GROSVENOR	<p>Category: II</p> <p>Description of Project: Afin d'installer une nouvelle marquise au-dessus de la porte d'entrée sur la façade latérale et une au-dessus de l'accès au sous-sol à l'arrière.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 12 mars 2019, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande.</p>
2019-00221	4800	BOUL	MAISONNEUVE OUEST	<p>Category: II</p> <p>Description of Project: Afin de créer des ouvertures pour les conduits de ventilation.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 12 mars 2019, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande.</p>

Nb élem. : 19